



The Journey about Tao

© Isaack Namise, South Africa, Pretoria

Introduction to Tao

Hi, pleased to meet every Tao brothers and sisters; my name is Isaack. I received the great Tao in 1994 at Mr. Teng's house in Pretoria and after that I resorted to better life and good time in life comes.

Apart onward from pillar to post, I became committed to spreading the wings of the great Tao in many places around South-Africa. Firstly, I convinced my family to receive the Tao so that we can live together in peace and harmony. Teng TanTsu (鄧壇主為當地開荒壇主) is my Introducer to Tao and the late Tao Transmit teacher (senior master Chen, 陳寶玉領導點傳師) blessed me to Tao even now I am still on mission of helping the people of South Africa to understand the importance of receiving Tao.

In 1996, we attended Tao ceremony at Ton-Der temple(同德中堂：發一崇德單位) in Centurion village. I was introduced to a large capacity of Tao-brothers and Tao-sisters by the late Lillian Chang. She trusted me and I became famous to all Chinese people until now I am the leader among the Tao brothers and sisters in South Africa. I also have the opportunity to learn how to talk about the Three Treasures of Tao and sometimes act as an interpreter for our Tao brothers and sisters from Taiwan. My life and adventures to Tao is sailing smoothly without any problem because the great Tao is with me.

In South Africa, I have changed many lives of my people to understand the great Tao and it will be the only way back to Heaven.

With these little phrases I have written, may Holy Mother bless me and the whole world might also be blessed. Lastly, the great Tao shall be with them.





學道之旅

◎ 中譯 南非同心中堂提供

對道的體悟

各位道親、前賢，大家好，我的名字叫艾斯克，於1994年在普托利亞市鄧清泉壇主家的同心中堂求道。求道之後，我的人生有所轉變，變得更好，生活中開始出現許多很好的機緣。

學道之後，隨著人生不同的轉變，我隨鄧壇主在南非當地黑人村莊拓展道務、度人求道。我首先引度我的雙親及家人，告訴他們：求道之後，我們可以有平安及和諧的人生。陳寶玉領導點傳師以及我的引師鄧壇主總是鼓勵並祝福我要好好修道。至今我仍懷著讓南非當地人認識「道」，並瞭解求道重要性的使命。

1996年，我們參加了在聖喬治市同德中堂（發一崇德單位）所舉辦的法會，那時候張麗華學長（鄧壇主夫人）把我介紹給很多的台灣道親認識。她很信任我，而我也為台灣道親所知，一直到現在我仍擔任南非道親中的重要幹部。我也有機會學習用當地語言講述三寶，時常參與辦道、成全，有時也協助台灣點傳師、講師作翻譯。我感到我的人生及學道歷程很平順，並沒有太大的困難或考驗，因為我相信「道」一直伴隨在我左右。

在南非，透過讓我的同胞瞭解寶貴的大道，及這才是唯一一條返回理天的路，已經改變很多人的生命。

以上我所寫的簡短數語，希望 上天老中 可以保佑南非及全世界，同時也祝福所有道親。「道」永遠陪伴在每個人身旁。

